
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/16742.

Benyújtás dátuma: 2021-07-12 09:08

Parlex azonosító: 1MEBQPNU0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Steinmetz Ádám (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miniszterelnök Úr felajánlását nagy tisztelettel 
elfogadom! Kérem, jelölje meg azt az időpontot és helyszínt, amikor és ahol az Ön számára 
alkalmas, hogy találkozzunk és beszélgessünk a magyar sport aktuális kérdéseiről, 
problémáiról. A mihamarabbi személyes találkozásban bízva, tisztelettel várom válaszát." 

Tisztelt Orbán Viktor Miniszterelnök Úr!

2021. április 26-án ismét abban a megtiszteltetésben volt részem, hogy az azonnali kérdések 
órájában kérdezhettem Önt az Országgyűlésben. Ezúton is köszönöm azt a fajta sportszerű 
hozzáállást és stílust, ami a viták során ma már ritkaságnak számít a Parlamentben. Egyik 
kérdésemre („Ön elégedett a labdarúgó klubok utánpótlás-nevelő teljesítményével?”) 
Miniszterelnök Úr nem válaszolt, pedig tisztán csak a véleményére voltam kíváncsi. A másik 
(„Amennyiben nem, hajlandó-e felelősségre vonni azokat, akik eltékozolták eredménytelenül az 
adófizetők milliárdjait?”), már inkább szakmai jellegű kérdésemre pedig olyan válaszokat adott, 
melyek újabb kérdéseket vetnek fel, és melyekről a magyar sport jövője érdekében feltétlenül 
érdemes beszélnünk. Erre azonban egy 2+1 perces időkeretű parlamenti műfaj nem alkalmas, ezért 
is örültem, amikor Ön azt mondta, hogy „a képviselő úrnak és bárki másnak is állok rendelkezésére 
a munkaidő után. Ami azért nem olyan nagy idő. Hogy bármiről beszélgessek, ideértve a magyar 
labdarúgás ügyeit is.”

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Engedje meg, hogy a fenti felajánlását nagy tisztelettel elfogadjam. Kérem, jelölje meg azt az 
időpontot és helyszínt, amikor és ahol az Ön számára alkalmas, hogy találkozzunk és beszélgessünk
a magyar sport aktuális kérdéseiről, problémáiról. Szívesen látom Önt a munkaideje után „hazai 
pályán”, Somogyországban is, amennyiben erre jár.



Engedje meg továbbá, hogy tegyek néhány témajavaslatot is annak érdekében, hogy valóban 
tartalmas és szakmai alapú eszmecserét tudjunk folytatni.

A TAO-rendszer és a sportba pumpált állami pénzek tapasztalatai kapcsán:

Miben hozott előrelépést a TAO? 

Mennyire lett a visszaélések forrása a TAO? 

Hol a termék (pl.: U21 labdarúgó válogatott)? 

A magas keresetű sportolók kedvezményes adózása. 

Honfitársaink jelentős része a futball ellen fordult. 

A stadionépítések kapcsán:

Indokoltak-e a méretek, a helyszínek és a számuk? 

Politikusok a sportban:

Jó-e, hogy a sportági szakszövetségek és a klubok nagy részének vezetői politikusok? 

Jó-e, hogy számos kiváló szakembert kiszorítottak a szakma irányításából? 

Mit gondol az Önt becsapó emberekről (pl.: Takács Mihály)? 

A mihamarabbi személyes találkozásban bízva, tisztelettel várom válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám

olimpiai bajnok vízilabdázó, országgyűlési képviselő
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